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Sak Innhold Kommentar 

1 Gjennomgang av agenda  

2 Økonomi 
Austrått skole ligger greit an når det gjelder balanse i årsbudsjettet. Vi 
har en overforbruk på lønn, men bruker mindre på arbeidsgiveravgift 
og pensjon. Refusjon av sykelønn gjør at vi ligger godt an økonomisk 
for 2019. Årsrammen for innkjøp har endel midler igjen, noe som gjør 
at vi gjør noen større innkjøp i forhold til smart-tavler i 2 klasserom. 
Videre gjør vi noen flere innkjøp for å sikre at vi kan utvikle lesing, 
aktivitet og digital kompetanse hos elevene på skolen.  

 
Det blir reflektert litt 
rundt økningen av 
spesialundervisning
en i kommunen og 
på Austrått skole.  
 
Tidlig innsats 
Flerspråklighet 
 

3 Fagfornyelsen 
 

a) Sosial og emosjonell kompetanse 
Austrått skole arbeider sammen med Sviland og Altona om et prosjekt 
knyttet til arbeidet med sosial og emosjonell kompetanse i skolen. 
Fagfornyelsen og den overordnede delen legge vekt på dette. Utvikling 
av eleven handler om grunnleggende og faglige ferdigheter, men 
samtidig handler det om å utvikle den enkeltes sosiale og emosjonelle 
kompetanse, slik at elevene blir istand til å takle selve livet og 
relasjonen til de rundt seg. Det gjøres nyttige erfaringer rundt dette 
arbeidet på 7.trinn dette året. Neste skoleår vil kanskje dette utvides til 
mellomtrinnet. Det må ses på det praktiske rundt dette i 
timeplanleggingen av neste skoleår. Erfaringene sålangt er nyttige. 
Planen blir til underveis. Alle enig om at det er et nyttig og viktig 
arbeid.  
 

b) Digital kompetanse 
Det er gjort et forsøk med digital dag på 6.trinn denne høsten. Denne 
dagen vil videreutvikles. Skolen har kjøpt inn 3D-printer og VR briller i 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Det kommer et 
positivt innspill fra 
en 



tillegg til å samtale godt med teknolab om et utvidet samarbeid. Det 
tenkes at digi-dag, digi-dager eller tekno-uke kan gjennomføres hvert 
halvår på samme måte som andre typer aktivitetsdager. Det jobbes 
også med e-sport som et aktivitetstilbud i skoletiden. Vi vil ta litt og litt, 
slik at konseptet får utvikle seg i et naturlig og nødvendig tempo.  
 
  

c) Arbeidet med fagfornyelsen  
Det er arbeidet mye på overordnet nivå, både på skolen og i 
kommunal regi. I det videre arbeidet vil nok dette bli spisset, slik at mer 
konkrete handlinger er forberedt til oppstarten av planen i august 
2020. Det vil være nødvendig med god og åpen kommunikasjon 
mellom hjem og skole i tiden fremover, slik at foreldrene klarer å få 
med seg det som skjer, og på den måten kan bidra til en god oppstart 
ifbm ny læreplan. 
     

foreldrerepresentan
t på dette. Tekno-
yrkene er 
mannsdominerte. 
Og kanskje jenter/ 
kvinner vil kunne bli 
mer representerte 
pga tiltak som 
nettopp dette.  

4 Uteområdet 
Dette er nok mer en fjern drøm. Det er laget en fin skisse over et mulig 
uteområde. Det er satt opp et budsjett på hva dette vil koste, men 
summen står dessverre ikke i stil til de pengene som blir avsatt til slike 
formål. Uteområdet trenger en oppgradering. Men skolen må gjøre 
noen kortsiktige tiltak for å legge til rette for noe mer attraktiv friminutt-
lek. Det kjøpes inn bordtennisbord, sjakkbrett, elektroniske dart-
boards, og mer kroppsøvingsmateriell for å kunne drive med aktivitet i 
musikkrom/ gymsal området flere dager ila en skoleuke.  
 
Innkjøp av digitale dingser vil også vurderes etterhvert. E-sport, VR-
briller eller lignende vil kunne gi varierte og mer felles aktiviteter i det 
lange friminuttet hver dag. 

Det er aktuelt for 
FAU og bidra med 
midler til 
aktivitetsutstyr. 
Skolen må bare 
vite hva som skal 
satses på, så kan 
foreldreutvalget 
bidra. 

5 Nasjonale prøver 
Resultatene på nasjonale prøver for 5.trinn er gode i år. Personalet 
skal arbeide mer med dette opp mot juleferien. Det vil være 
interessant å jobbe med bakenforliggende faktorer som ligger til grunn 
for de resultatene som oppnås.  
 

 

6 Foreldreundersøkelsen 
Det blir masing via transponder, hjemmeside og på lekseplaner fra og 
med uke 49. Hadde vært fint med en deltakelse på 80%. Viktig for 
skolen med tilbakemeldingen fra foreldregruppen.  
 

 

7 Daglig lese-siesta 
Elevene har daglig 15 min med lesing etter det lange friminuttet. 
Denne aktiviteten virker å være en positiv aktivitet. Biblioteket på 
skolen må derfor oppgraderes med flere og nyere bøker. Det vil derfor 
kjøpes inn 150-200 nye bøker. I tillegg vil det kjøpes inn lettlest bøker 
til de minste trinnene. 
 

 

8 Foredragsholder på årsmøte i FAU 
Det er gjort en avtale med en foredragsholder som kan komme til vårt 
FAU-årsmøte. Tema vil være livsmestring og hvordan vi som voksne 
kan være sammen med barna våre for å gi dem de beste utfordringer 
for å mestre eget liv. Fokus vil være på hvordan skolen og hjemmene 
kan jobbe sammen om et felles mål i forhold til dette.  

SMU 



9 Aktiviteter i friminutt 
Dette punktet henger sammen med det tidligere punktet om 
uteområde. Som et miljøtiltak er det organisert dans i gymsalen flere 
dager i uken. Dette kan videreutvikles. Det virker som elevene trives 
godt med inne-aktiviteten og vi ser for oss at kan være mye kjekt som 
kan gjøres i området musikkrommet og gymsalen i de lange 
friminuttene. Positiv lek og aktivitet - mindre uro i timene etterpå.  

SMU 

 


